



From the Principal's Desk

June 2023

It seems like only yesterday that I was writing the September newsletter! They say that time flies when you are having fun, and yes, we had a great deal of fun this year. In addition to the academic lessons and activities we had many opportunities to celebrate the knowledge, skills, talents, and successes of our students. Our colour days were highly successful, in large part due to your efforts and for this we thank you. Pajama day was such a big hit that we added a second one!

We introduced International Day, swimming lessons and reading week this year, in addition to our yearly National Day, Mother's Day, Sports Day, and parent engagement sessions. Each of these events enabled our students to showcase their speaking/acting ability, demonstrate their leadership, build their confidence, and take pride in their achievements. Watching each student blossom these last 10 months has been the highlight of my year.

On behalf of the staff, I would like to thank all of you for your 'behind-thescenes' efforts. We could not have carried out these events and activities without your help, guidance, support, and generosity. We are very fortunate to have such a caring parent community. It has been a sincere pleasure working with you all.

Have a most enjoyable summer with your family and friends wherever you may land. I look forward to seeing you all back here in September.

Ms. Charmaine



Updates

Fee Payment

Outstanding fees for the 22-23 school year must be paid before June 8. Please clear any outstanding balances so that we may finalize our school accounts.



Registration/Reregistration

Do let family and friends know that assessments will be conducted throughout the summer for the 23-24 school year.

If you have not already done so, please reregister your child/children for the next academic year.

Reading Week

A big thank you to the many parents who volunteered to share a book with our students during reading week. We hope that you all enjoyed your experience as much as we enjoyed having you.

Awards Assembly

The awards assembly for grades 1-3 will be held on June 5th in the auditorium at 10AM. All students from grades 1-3 will receive a certificate of promotion. Awards will be given for attendance, academic excellence, and highest academic average. Please let your child's teacher know if you will be able to join us.

Last Day of School / Report Cards

The last day of school for students is June 8th. Report cards can be picked up at the office on Tuesday, June 13.

First Day of School

The first day of the 23-24 school year is Sunday, September 3rd. The hours of instruction are 7:30 - 1:30. Details will be sent in late August.

Upcoming Events:

June 1 - KG2 Graduation

June 5 - Grade 1-3 Awards Day

June 6 - Public Holiday

June 8 - Last Day of School for Studnets

June 13 - Reports Ready for Pick-Up



Celebrating Talent

Be sure to check out our Instagram page for our latest pics and videos!

يونيو 2023



كأنني بالأمس أكتب نشرة سبتمبر! يقولون أن الوقت يجري عندما تكون مستمتعاً، نعم، لقد استمتعنا كثيراً هذا العام. بالإضافة إلى الدروس والأنشطة الأكاديمية، أتيحت لنا العديد من الفرص للاحتفال بمعرفة ومهارات ومواهب ونجاحات طلابنا. كانت أيام الألوان ناجحة للغاية، ويرجع الفضل في ذلك بجزءٍ كبير منه لجهودكم ولهذا نشكركم. كان يوم البيجامة ناجحاً بشكلٍ كبير لدرجة أننا قمنا بإعادته مرةً أخر ي!

قدمنا اليوم العالمي ودروس السباحة وأسبوع القراءة هذا العام، بالإضافة إلى اليوم الوطني، يوم الأم، اليوم الرياضي وجلسات مشاركة أولياء الأمور. مكنت كل هذه الأحداث طلابنا من عرض قدراتهم في التحدث / التمثيل، وإظهار روحهم القيادية، بناء ثقتهم، والاعتزاز بإنجازاتهم. كانت مشاهدة كل طالب يزدهر في الأشهر العشرة الماضية من أبرز أحداث عامي.

بالنيابة عن الموظفين، أود أن أشكركم جميعاً على جهودكم" خلف الكواليس". لم نتمكن من تنفيذ هذه الأحداث والأنشطة دون مساعدتكم ، توجيهكم، دعمكم وكرمكم. نحن محظوظون جداً بوجود مثل هذا المجتمع من أولياء الأمور المهتمين. لقد كان من دواعي سروري العمل معكم جميعاً.

أتمنى لكم عطلة صيفية ممتعة مع عائلتكم وأصدقائكم أينما حلت أقدامكم. أتطلع لرؤيتكم جميعاً هنا في سبتمبر.

الأستاذة شار مين



دفع الرسوم

يجب دفع الرسوم المستحقة للعام 22-23 قبل 8 يونيو. يرجى تسديد جميع الدفعات حتى يتسنى لنا إغلاق حسابات المدرسة.

التسجيل وإعادة التسجيل

يرجى إبلاغ العائلة والأصدقاء بأنه سيتم إجراء التقييمات طوال الصيف للعام الدراسي 23-24. إذا لم تكن قمت بذلك بالفعل، فيرجى إعادة تسجيل أبنك/ أبنائك للعام الدراسي المقبل.

أسبوع القراءة

شكراً جزيلاً للعديد من أولياء الأمور الذين تطوعوا لمشاركة قراءة كتاب مع طلابنا خلال أسبوع القراءة. نأمل أن تستمتعوا جميعاً بتجربتكم بقدر ما استمتعنا بها.

حفل التكريم

سيعقد تكريم الطلاب من الصفوف 1-3 في الخامس من يونيو في المسرح الساعة 10 صباحاً. سيحصل جميع الطلاب في الصفوف 1-3 على شهادات تقدير. سيتم منح الجوائز للحضور والتميز الأكاديمي وأعلى معدل أكاديمي. يرجى إخبار معلمة أبنك إذا كنت ستتمكن من الانضمام إلينا.

آخر يوم دراسي/ الشهادات

آخر يوم در اسي للطلاب هو 8 يونيو. يمكن استلام الشهادات من الإدارة يوم الثلاثاء 13 يونيو.

أول يوم دراسى

سيكون أول يوم دراسي للعام الدراسي 23-24 هو الأحد 3 سبتمبر. ساعات الدوام 7:30 - 1:30. سيتم إرسال التفاصيل في أواخر شهر أغسطس

الأحداث القادمة



يونيو 1- حفل تخرج الروضة

يونيو 5 - يوم تكريم الفصول 1- 3

يونيو 6 – عطلة رسمية

يونيو 8 - آخر يوم دراسي للطلاب

يونيو 13 – تسليم الشهادات

الاحتفال بالموهبة

تأكد من مراجعة صفحة الأنستغرام الخاصة بنا للحصول على أحدث الصور ومقاطع الفيدبو الخاصة بنا!